
Zápis ze zasedáńı KR dne 12. 10. 2012

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Libor Peltan, Ladislav Láska, Petr Hruška
Hosté: Věra Kronusová (VK), Dominik Táborský, Lucie Těsnohĺıdková, Tomáš Masař́ık,

Dagmar Povolná
Omluveni: Martina Podivinská

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı programu

2. Promluva k ubytovatelce Povolné

3. Letáčky výtahové etikety a proti kouřeńı

4. Provozńı doba klav́ıru

5. St́ıžnost na ledničku a údržbáře

6. St́ıžnost na spolubydĺıćı

7. Řády mı́tnost́ı

8. Aerobik na koleji

9. Knihy přáńı a st́ıžnost́ı

10. Seznam ubytovaných pro kolejńı vyhledávátko

11. Různé

12. Vyhlášeńı voleb do KR

Hlasováńı: 4 - 0 - 0
Program byl jednomyslně schválen.

2 Promluva k ubytovatelce Povolné

Ladislav Láska seznámil př́ıtomné se st́ıžnost́ı Martina Dobrouckého na chováńı ubytovatelky pańı
Povolné. Vyjádřil, že KR souhlaśı se st́ıžnost́ı a připomı́ná, že ústńıch st́ıžnost́ı se vyskytlo za dobu
p̊usobnosti současné KR v́ıcero. KR vyjadřuje přáńı, aby omezila kouřeńı v pracovńı době a vylepšila
chováńı ke student̊um. VK dodává, že pańı Povolná byla pokárána a už kouř́ı pouze o přestávce na
oběd, ne v pracovńı době.

Pańı Povolná se vyjádřila, že si s dotčeným studentem
”
nesedli“ a měli mezi sebou osobńı konflikty.

Uvád́ı, že dotčený student se na ni ostře obořil za to, že mu údajně umı́stila vykouřený nedopalek
za stěrač (je součást́ı uvedené st́ıžnosti, nicméně charakteru tvrzeńı proti tvrzeńı). Uvád́ı, že někteř́ı
studenti si stěžuj́ı na pomalou činnost ubytovaćı kanceláře, ale následně sami zdržuj́ı. Přesto se však
snaž́ı všem žádostem student̊u vyhovět a svou funkci plnit svědomitě.
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Jan Muśılek uznává, že pańı Povolná plńı svou pozici svědomitě a poctivě, nicméně připomı́ná,
že na pozici ubytovatelky je potřeba přistupovat ke klient̊um Kolej́ı a Menz vstř́ıcně, protože jde
o plat́ıćı zákazńıky, o něž je možné (snadno) přij́ıt – což se v posledńıch letech děje často (at’ už z
jakýchkoliv d̊uvod̊u).

3 Letáčky výtahové etikety a proti kouřeńı

LL žádá o vylepeńı nových letáčk̊u propaguj́ıćıch výtahovou etiketu a letáčk̊u zakazuj́ıćıch kouřit na
schodech. VK souhlaśı a letáčky dodané KR nechá vylepit.

4 Provozńı doba klav́ıru

JM nadnáš́ı, že KR obdržela st́ıžnost o hlučném klav́ıru, kteou zaslal přitomný Dominik Táborský
(bydĺıćı nad klav́ıńı mı́stnost́ı). S rostoućım využ́ıváńım klav́ırńı mı́stnosti hraj́ıćımi studenty (i na
jiné nástroje) má problém spát i učit se. VK konstatuje, že o této st́ıžnosti již v́ı. JM dále rozeb́ırá
možné alternativy. Nejlepš́ı by bylo odhlučeněńı mı́stnosti, na které podle VK však peńıze nejsou.
Jediná rozumná možnost je tedy omezit dobu, kdy je klav́ırńı mı́stnost v provozu. Dominik Táborský
dále iniciuje diskuzi nad odhlučněńım samotného klav́ıru, což VK sĺıbila řešit s ladičem, který na
kolej docháźı kv̊uli pravidelné údržbě klav́ıru, protože nikdo z př́ıtomných si neńı jistý, zda je to
možné. Nakonec se KR spolu s VK shoduje na zákaz p̊ujčováńı mezi 22.00 – 6.00.

5 St́ıžnost na ledničku a údržbáře

JM čte st́ıžnost na ledničku, která bud’ nechlad́ı nebo stále mraźı. VK slibuje, že se na to zaměř́ı, a
dodává, že na koleji zbývá 34 malých starých ledniček, které maj́ı přednost co se výměny týče.

6 St́ıžnost na spolubydĺıćı

JM předč́ıtá st́ıžnost doručenou předsedovi GPKR Janu Švadlenkovi. Studentka si stěžuje na sv́ıceńı
své spolubydĺıćı lampičkou či monitorem po p̊ulnoci, pročež nemůže usnout, a uvád́ı, že podobnou
jej́ı st́ıžnost minulý semestr KR a VK nevyřešily k jej́ı spokojenosti. Dotyčná ćıt́ı povinnost koleje
zajistit spánek ubytovaných. KR a VK doporučuj́ı toleranci a domluvu spolubydĺıćıch, př́ıpadně
přestěhováńı k jiné spolubydĺıćı nebo do pokoje kde si může zaplatit druhé prázdné l̊užko. Přestože
stěžovatelka tvrd́ı, že nemá pro studijńı povinnosti na stěhováńı čas, nedá se nic dělat, spolubydĺıćı si
každý může vybrat před nastěhováńım sám. VK stěžovatelku kontaktuje a bude s ńı problém nadále
řešit.

7 Řády mı́stnost́ı

PH se dále informuje, jaká je maximálńı kapacita lid́ı ve velké klubovně a zda je možné zamluvit
pro lidi nebydĺıćı na koleji. VK odpov́ıdá, že kapacita je 20 a ciźım lidem mı́stnost nelze mı́stnost
zap̊ujčit jinak než pronájmem, což je zhruba 500Kč/hodinu. PH konstatuje, že zájemc̊um, kteř́ı ho
kontaktovali, možnosti představ́ı.

8 Aerobik na koleji

PH se ptá VK, zda v́ı o rozvrhu Aerobiku na koleji, který se v tomto týdnu objevil na nástěnkách v
patrech a dodává, že ho ohledně aerobiku nikdo nekontaktoval. VK odpov́ıdá, že ani ona o ničem nev́ı.
VK zakáže p̊ujčováńı těmto lidem a zkontaktuje je. Problém bude dále řešit VK a PH ve spolupráci.
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9 Knihy přáńı a st́ıžnost́ı

LL čte nové záznamy v knihách přáńı a st́ıžnost́ı (zde ve zkrácené verzi):

1. Otázka: Bylo by možné v kolejńım obch̊udku prodávat alespoň ńızkoprocentńı alkohol, jako
např́ıklad pivo či pivo typu

”
Radler“ (slabš́ı

”
limonádové“ pivo)? Bylo by to v́ıtané osvěžeńı v

letńıch měśıćıch.
Odpověd’: KR se tohoto návrhu zastává a VK nemá velkých námitek, je ho však potřeba
projednat s ředitelem KaM. KR tuto žádost předá.

2. Otázka: Bylo by možné vyměnit pańı Povolnou, zejména kv̊uli nevhodnému chováńı a častému
zvyšováńı hlasu?
Odpověd’: LL pouze konstatuje, že jsme již dnes k pańı Povolné promluvili. VK dále zd̊urazňuje,
že je možné se zabývat pouze konkrétńımi st́ıžnostmi, nikoli st́ıžnostmi typu

”
jedna pańı

pov́ıdala“.

3. Otázka: Milý jež́ı̌sku, bylo by možné dostat k vánoc̊um funkčńı zásuvku?
Odpověd’: LL konstatuje, že je již opraveno podle odpovědi v knize přáńı a st́ıžnost́ı (podepsán
FI).

4. Otázka: Proč KR pracuje tak pomalu a na moji st́ı̌znost dodnes neodpověděla? (tato sṕı̌se
st́ı̌znost z 14.6. reaguj́ıćı na p̊uvodńı přáńı ze dne 14. 12. 2011 ohledně změny účtovaćıho in-
tervalu pro pračky na 30min)
Odpověd’: LL konstatuje, že přáńı ohledně praček jsme již řešili na zasedáńı 20. února a v
př́ıslušném zápise se nacháźı patřičná odpověd’.

10 Seznam ubytovaných pro kolejńı vyhledávátko

LP připomı́ná, jak funguje kolejńı vyhledávátko ubytovaných. Žádá VK o dodáńı aktuálńıch seznamů
v elektronické formě. VK odpov́ıdá, že ji máme napsat do středy žádost a ona zažádá ředitele, bez
jeho svoleńı data nemůže vydat v digitálńı formě.

11 Různé

1. VK seznamuje KR se st́ıžnostmi na horko na pokoj́ıch během letńıch měśıc̊u, pocházej́ıćıch od
Jana Blažka, konkrétně teplota přesahuje hygienické limity. Argumentuje, že o těchto problémech
v́ı, ale kv̊uli nedostatečným finanćım nelze př́ılǐs dělat.

2. LL se ptá, zda se podařilo nalézt alternativńı lampičky k těm, které vybrala KR. VK odpov́ıdá,
že ano a v bĺızkých dnech přijdou a KR je dostane k vyzkoušeńı.

3. LL se dále ptá, zda se povedlo oslovit zámečnické firmy na výrobu basketbalového koše. VK
odpov́ıdá, že nikoliv a bude potřeba zakoupit jiný. LL dále navrhuje, že Petr Kopecký má na
údržbě koš, který je svařovaný z oceli a stač́ı ho natř́ıt a pověsit. VK namı́tá, že FI o něm
tvrd́ı, že nestoj́ı za to, nicméně souhlaśı s LL, že je to lepš́ı řešeńı než žádné a stoj́ı za to ho
vyzkoušet.

4. JM dále zmiňuje, že byly odstraněny stolečky při hromadných nástupech – vše se řešilo na
ubytovaćı kanceláři ve v́ıce lidech. Prob́ıhá krátká diskuse, zda to bylo zlepšeńı, ze které vycháźı
pozorováńı, že v absolutńı většině př́ıpad̊u to rychleǰśı bylo.

5. Tomáš Masař́ık se ptá, zda je možné platit za ubytováńı při nástupu předem na bankovńı účet,
nebo ještě lépe bezhotovostně kreditńı kartou na ubytovaćı kanceláři. JM konstatuje, že platby
kreditńı kartou by byly pravděpodobně velmi nákladné, nejen na provoz ale také na zř́ızeńı.
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LL dále odpov́ıdá, že platit je možné převodem a je to někde zmı́něno. Uznává však, že to
neńı dobře známé a navrhuje připomı́nku předat na ředitelstv́ı, aby byla pro př́ı̌st́ı rok lépe
viditelná.

6. PH připomı́ná, že platnost dlouhodobých zámluv mı́stnost́ı je nově omezena na jeden semestr.

7. LL dále oznamuje, že bylo letos vytǐstěno zhruba 380 kuchařek. Náklady v rozsahu zhruba 2300
Kč budou KR proplaceny v podobě materiálu (toner, paṕır).

8. VK dále připomı́ná, že jako zv́ı̌rátka se povoluj́ı pouze obecně přijatelná zv́ı̌rata, typicky venč́ıćı-
se. Dominik Táborský připomı́ná st́ıžnost na kolejńım fóru na nešt’astně vyj́ıćıho psa. LL od-
pov́ıdá, že fórum neńı oficiálńı kanál a stěžovatel se má obrátit př́ımo KR nebo VK nějakým
oficiálńım kanálem.

12 Volby do KR

JM se táže vedoućı, zda je možné lidi zajǐst’uj́ıćı volby do KR finančně odměnit, podobně jako tomu
je při volbách do AS UK. VK odpov́ıdá, že sama to zajistit nemůže, je potřeba schváleńı ředitele
kolej́ı a menz. JM odpov́ıdá, že ředitele požádá.

JM dále konstatuje, že je nutné vyhlásit volby do KR z d̊uvodu vypršeńı mandátu. Dále navrhuje
usneseńı:

Kolejńı rada koleje 17. listopadu vyhlašuje řádné volby do kolejńı rady. Volby se budou konat 31.
ř́ıjna, 18 – 22 hodin a 1. listopadu, 10 – 14 hodin. Volebńı komisi budou tvořit: Martina Podivinská,
Petr Hruška a Michaela Kochmanová. Přihlášky kandidát̊u obsahuj́ıćı jméno, přijmeńı, email, č́ıslo
pokoje a volebńı program je nutno dodat do rukou předsedy volebńı komise nejpozději 3 dny před
konáńım voleb, což je 28. ř́ıjna. Počet volených člen̊u KR bude 5.

Hlasováńı: 4 - 0 - 0
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